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539J saJ-ll! Bcledi}e Ya§a§lnln 2o.maddcsı ılyarlırca ARALIK 2022 olağan Meclis
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İİyelerinin hazır bulıünd kları göriilnriiştiiı.

2022 AR.\LtK AYl oLAĞAN ı{fCLİsi

BiRoL ARSLAN: Sa},gıdeğer Mectis uyeleri bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya

hesaplarını izleyen ve televizyonları başında izleyen kıymeıIi hemşerilerim değe.li

bürokratlarımlz ba§ınıınızın güzide temsilcileri sizleri saygıyla sevgiyle selamlıyoıum 2022

yılı Aralık Ayı Belediyemiz olağan meclis toplantümüzı açmadan önce geçen ayın klsa bir

değerlendirmesini yapmak istiyofum Kastm aylnın en onemli günü Atamızı andlğümız ]0

Kasım günü idi gonlümüzü daima atamızın izinde olacak Ulu Önderimiz Gazi Mustafa

Kemal Ataıurk'u \ethıının 84 Yıl doneminde bai]-ük bir özlem ile andık. l0 Kasım da

Çanakkale l8 \ları üniversiıesi ile onaklaşa duzenlediğinıiz halk kafemizde

gerçekleşıirdiğinıiz saııal aı]ıtkabir turu halkın]ız ıaratlndan çok beğeı]ildi universiüemiz ile iş

birliğimiz artarak del,anı edecektir Kepcz sanat re kuhüı ile anı]an bir kenı olma yolunda

iler]iyor kaslm aylnda Turhan Mildon kültür Ve sanat nrerkezimizde kitap ve imza günleri

düzenleyerek yaza(larımzı halkımız ile buluşturduk Değerli meclis üyeleri beldemizde

bulunan tüm cadde ve sokaklarımıza yenilenmiş hali ile numarataj kapı numaralarü yerlerini

aldı boylelikte ıunı kapı numaralarl yeni eklenen sokak ve cadde tabelaıar|yla beldemiz kolay

ulaşılabilir ve modern bir yüze kaulştu yeni teknolojilerin altyaplsını kabul eden QR kodlarl

ile belediyemiz ile inibaıa geçebileceğiniz web saylamız ve §osyal medya hesaplarımıza da

tün] kapl numaraları işlendi Baş öğretmenimiz ulu onder gazi Mustafa KemaI Atatürk'un

dedi.ği gibi oğfetmenler cumhuriyet sizden fikri hür vicdanı hür irfan! hür nesilleı ister

söylemi ile 24 Kaslm öğretmenler gününde beldemizde bulunan tüm okullarlmızı ziyareı

ederek öğretm9nlerinrizin öğretmenler güni]nü kutladım. Gündemimize geçmeden önce

değerli meclis uye]eri sormak istiyorum 2022 yılı kasım ayı olağan mecli§ ile 2 Birleşiınin

üoplantı tutanakları e-posla ile hesaplarınıza goıderildi ıuıanaklarda maddi ve ya başka bir

hata var nıı] EgeI \oksa lulanakları okundu olarak kabul edelinı mi AKP gurııbu kabul edelim

lYl pani gut,ü]bu CHl'gurubu o halde luüanakları tıktıodu olarak kabul edenler oy birliği ile

kabul edi]mişıir Degerli nrcclis uyeleti arkadaşıarlnl ] arkadaşınnz bugun aramızda değil

sayın Gül Hanım Karct Barikan mazeret bildiriYor mazereti kabulünü oylartntza sunuyorunl

kabu1 edenler oy birliği i!e kabul edilmiştiı teşekkür ediyorum ve gündemimizi okumak üzere

laIüp uvemizi sayın Burçin S9ııd1'6ul uru n
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BURÇiN soYsAL: Gündem

l- Belediyemiz Norn,ı Kadro cetvelinde bu]unan Boş Kadro ve Derece Değişikliği husustınun

goruşulmesi.

2_ Sözleşmeli Personel Çalıştırılması hususunun gö.-rlŞü]mesi.

3- Beledivenriz Meclisinin 02 11 2022 larjh ,,üe 20221124 sayılı kararı ile Plan ve Bütçe
Komisyonuna sevk edilen. 2022 Mali YıIl Ek Bütçe hususunun gorüŞülmesi,

4- Beldemiz Boğazkent Mahallesi. Pafta:Hl6cl]C3C. Ada]335. Parsel:2-3-4-5-10-11-12-1]-

14 ile Pafta:Hl6Cl4D4D, Ada:336, Parsel]2-3-5-6-8-9 parsel nolu taşınmazlar için l/l000
ölçekli Uygulama Imar Plan Değişikliği hususunun gönişülmesi,

5- Belediyemiz Meclisinin 202j yılı Ocak ayında yapacağt toplantı tarihinin ve yerinin

belirlenmesi hususunun gönişülmesi.

6- Kapantş

Arz ederim,

BiRoL ARSLAN: TeŞekkür ediyorum Burçin bey bir onergemiz var Sevim hanım okuyor
buyurun lütfen

sEViM ÖZTÜRK AYGÖREN: Meclis başkanlığına belediyemiz meclisimiz 01.09 2022

tarih ve 2022ll08 sayılı kararı ile borçlanmaya kaıaı verilmiş olup. söz konusu bo.çlanma için

bankalardan kullanılacak kredi teminatı olarak Belediyemize ait Çanakkale ili Merkez ilçesi
Kepez Kö}unde Ada: 0. Parsel: 1578' de kayıtlı tarla Vasıflı taşünmaz üzerinde dilediği bedel

Ve Şartlarda ipotek ıesisi edilmesine. bu ipoteğe konu taşünmazln kamuya tahsis olmadığına ve

bu ipoteği tesis etmek için Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun: Belediyemiz

§leclisinde goıllşiile.ek gerekli karar alınmasın1 Arz edefim 01 I2.2022 Halil Uyanık. Nejdet

Uçar_ Isııail Ozcan

BiRoL ARSLAN: Sevinı hanıma teşekkur ediyoıını evet bir önergemiz var onergemizin
gündemimize ilavesini kabulünü oylarınıza sunuyorum kabu] edenler oy birliği ile kabul

edilmiştir teşekküıe ederim evet arkadaşlar gündemimizin l. Maddesi Belediyemiz Norm
Kadro cetvelinde bulunan Boş Kadro ve Derece Değişikliği hususunun goıuşülmesi buyu.un,

YILNIAZ ÖZDEN: Bilgi verdi.

BiRoL ARsLAN: Evet teşekkür ediyoıum belediyenin içindeki kadro değişikliğini
yapıyoruz.

YlLMAZ ÖZDEN: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Evet göniş beyan etmek isteyen arkadaşımız var mt o halde oylamaya

geçiyoruz gündemimizin l Maddesini kadro değiŞikliğini kabul edenler sayalrm lütfen l]
kabul reddedenlet çekimser gtindemimizin l Maddesi oy çokluğuyla kabul edilmiştir.

Gündeİniınizin 2 Maddesi

YILlvtAZ ÖzDEN: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Evet teşekkür ederim siz bilgi verin lütfen meclise
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YlLMAZ ÖzDEN: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Evet arkadaşlar bu konuda göruş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı?

YILMAZ ÖzDEN: Bilgi verdi

BiRoL ARSLANl once çalıştırılması konusunda oylafınıza sunuyorum kabul edenler

sayalım lütfen reddedenler çekimser çalıştırılması oy çokluğu ile kabul edilmiş oldu lütfen
iicrerini belirlenmesini

YILMAZ ÖZDEN: Bi|gi verdi

BiRoL ARSLAN: oneriyoruz göruş beyan eımek isteyen arkadaşım var mı o halde lütfen.

MI]HMET YAMAN: Ba§kanüm değerli meclis arkadaşlar bu özellikIe veteriner kadrosunu

ben önemsiyorum çünkü Çanakkale belediyesiyle bir protokol barınak protokoll yapılı orada

personel isıihdam edilmesi gerekiyor ve kepeze biliyorsunuz hayvanlar la en buyük

sıkınıılartmIzdan biri bu sorunu çozmek içinde ıabi ki personel alınması gerekiyor

§ayqılarımla

BiRoL ARsLAN: 202j yıllnda evet kamuoyunu bilgilendirme adlna bende şu açıklamayı

yapaytm değerli meclis üyeleri Çanakkale belediyesiyle bir protokol imzaladık ve sokak

hayvanlarıyla ilgili sorunlar biliyorsunuz son donemde oldukça fazla ve Çanakkale
belediyesinin bu protokol ardından hayvan bar!nağlnda ve veterinerlik bölümünde bu

bölgeden sokak hayvanlarını alarak kıslrlaŞtırılmasınl hem aşülarünı yapılıp kulakları

küpelenerek tekrar bulundukları ye.e blrakılmaslnt sağlıyoruz bu noktada Çanakkale
belediyesine ve sayın belediye baŞkanını Ülgü. Gökhan'a ozellikle teşekkür etmek istiyorum

bize bu noktada gerçekten desıekleri her zaman olduğu gibi sokak hayvanlarıyla ilgilide

büyük oldu tabi malumunuz kepez hef geçen gün büyüyor ve bu büyüyen kepezle birlikte
ihtiyaçlar taleplerde büyüyor tabi bazt kesimler anlamamakta ısrar ediyor ve dikkat edin ben

her meclis toplanıılarında her canlı yayınlarda rdponajlar da göreve geldiğimiz günden

itibaren kepezin ne kada. büyüdüğünü boyle anlatıyordum ama anlamamakta bunu bi şekilde
kamuoWna kirleıerek bilgi kirliliği Yaparak polemik yaratmaya çallşlyorlar eveı ge|diğimizde

kepezin su abonesi ll bindi arkadaşalar l l bin haneııiz vardı Bugün geldiğimiz nokta 20 200

hatta haRa baş! yaptığımı toplanttda 20 I98 di belki bugun itibariyle 20 200 de geçmiş olabilir
bu ne demek biliyormusunuz 9 bin hane gelmiş kepeze 9 bin hane 2 nüfustan l8 ] nufustan 27

bin nüfus yapar yani yaklaşık 25 bin civarında bir nüfus bizim görev geldiğimiz sureç içinde

kepeze bu hemşerilerimiz taşlnmlşIar düşünebiliyormusunuz l Ayvacık l Ezine'nin 2 tane

ilçe kadar kepez bu süreçte büyümüş vay efendim bu kadar personel alınırmış mı btınun bir

hesabı var bunı.ın bir matematiği var yeter arttk bilgi kirliliğini bununla ilgili biz zaten gerekli

bilgileri belgeleri valiliğe teslim ediyoruz Ve bunu niye ısrarla ya efendim diyorlar Birol
ARSLAN yargllanaçakmış ey kirli zihniyet Birol ARsLAN yargtlanacaksa ekmek vermekten

yargılansın Birol ARSLAN yargılanacaksa işçi alıp bu kente hizmet etmekten yargılansın bu

benim için onurdur onur ben imar yolsuzluğundan yargılanmıyorum ben sahil boyunda halka

ait mülkleri bedavaya peşkeş çekmekten yargılanmıyorum hala dosyaları devam ediyor daha

ağır söyleyeceğim ama onu zamanl gelince soylerim ben başka konularda da }tız klzartüct

konu]arda da yargılanmtyoruın Bi[ol ARSLAN neymiş efendim çok işçi çalıştırmüş
yargtlaı]acakmış yapn]a ya anlatıyor(ız kepez geldiğimizden itibaren iki tane ilçe kadar

büyürdu dıloruz e ıabi ki btryuyen kepezin hanı srı sor!ınu olaçak arlıllmış su soaunu olacak

çe!,[e 50nrnu olacaL çop sorun119/ak geniş alanlar genişIedi etbette geldiğimizde temiztik
\ -/
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işlerinde 7 kişi çalışıyordu bugün 35 kişi çalışıyor geldiğimizde Park ve Bahçelerde 4 kişi

çalışıvordu bugün ]5 kişi çalışıyor evet bugün kepez temizse bugün kepez düzenliyse yeŞilse

tenenıizse bu eknıek verdiğimiz entekçi kardeşlerimiz sayesinde beni eleşıirııeniz gereken

konu başkan daha thzla personel nive almı!,orsun başkan daha çok ekmek nive \erıniyorsun

demeniz lazımken el'endim başkan t'azla personel çalışlı.ıyolmuş bunun bir hesabt var insan

kaynakları mali hizmetler atttğımız her adımda sağ olsunlar teşekkür ederim bürokrat
kardeşlerimiz beni zaten ikaz ediyor ııyarıyor ve ben göreve geldiğim günden iıibaren bir tane

ustıluz ve yanlış işin alıına imza aıınAdım veremeyecek de hiç de hesabımda yok bunu da

boyle biline Eğer bununIa ilgili zaıen hakkımızda verilen o Devlet ciddiyeıine ıerbiyesine
uymayan elendim dilekçeleri her hafia beş lane altı taneyi elendinı soruştuıma açılıyor onunla
ilgilide açıldı Verdik onunla ilgilide verdik Yok yani yapılan bir usulsüzlıık yok ayrıca

arkadaşlar siz biliyor mu§unuz bu yıl 2022 yılında biz personelimize sadece biz değil bu

yıiksek enflasyonda bütün belediyeler şu anda yo40 geçmeyen belediye var mı acaba Türkiye
de var mı oııu bakmak lazım çünkü sene başında devlet memura Ve emekliye verdiği % 43

civarında bir zam verdi e memura o kadar zam verdi işçi kardeşlerimize de Oçak ayında

oturduk ne yapmalıydık yani memur Yo43 zam alürken biz onlara %o 30 vermeliydik arkadaşlar

olü]r mu oyle ezdirir miyiz çalıŞanları emekçilerimizi halkamlza hizmel eden kardeşlerimizi

tuttuk memura devlet ne zam verdiyse bizde aYnı zammı işçi kardeşlerimize verdik E döndü

devlet temmuz aylnda tektar emekliye Ve memura ilave zaıl] Vermedi mi ne verdi 9'i]2 -olojj

ıam ve.dim aynt şa Iarda aslında reı,ııeıebilirdik çiinku işçilerde yılda bir kez sözleşme

vapıyoruz Ocak ayında yapmış olduğumuz sozleşme l2 aylık ama devlet memur

kardeşlerimize %32 lik ek bir zam vermiş e bende bir başkan olarak onlarında bir temsilcisi
olarak o işçi kardeşlerimizi de enl']asyona ezdiremezdik çıktık işçi kardeşlerimize de ek
protokol yaptık helal olsun helal olsun yo 32 zamml onlara da verdik totalde toplamda kepez

belediyesi memur ve işçileri 2022 yılında o/o 75 zam almiştir ve bu bölgede en iyi şartlarda
ef'endim maaş alan en iyi şartlarda haka.ete uğ.amadan efendim hor görulmeden insan uğ.una

yakışır şekilde çalı§an personel]erinliz var çıksın desinler ki başkan bize haksızlık ediyoı
desinler ki çıksın bastn toplantıst yapsın gitsin size ihbar etmeye devam eısin Desin ki Birol
ARSLAj,i bizim hakklmızı yedi hiç kimsenin hakkını yemedim ne çallşanlmüzün ne

esnafımızın ne halkımüzın ben bu koltuğu omrümün sonuna kadar bana tahsis değil bu koltuk

elbette bir gün biteçek ve bittikten sonra Kepez meydantna gidip yine dostlartmla

arkadaşlafımIa henışerilerirnle çav içeceğim kağıt oynamaya davet edeceğim seksenbiı.

çıkamavanlar o ıııasalarında oturd!ığu zaman insanlann saygı duymayanlarln halini ben

ruşt,eı isıen]i\orunt o 1,tızden kiııseıin hakkınl \en]en] hiç kimsede Allah bana Allah bana

vanlüş bir işin allına imza atİıavl nasip eımesin bilerek asla yanll§ bir şe}, vapmam
Doğduğunr toprağa belediye başkanı olmuşum bunun zenginliğini ve onurunu yaşlyonım ama

bu kadarda kamuoyunu yanlış yonlendirip bilgi kirliliğine yalan yanlış açıklamalarıyla
kandırmalaılnı da müsaade etmem bunu efendim şeyi sağlamastnü sandlk verir arkadaşlar

§andık verir sandıkta hakikatten halklm beni sandığa gönüyorsa sizlel haklısınız o zaman boş

boş konuŞmaya devam edin ama sandıkta ben bu güne kadar yenilmedim ben bu güne kadar

yenilmedim bugün de bugün de halktaki toplumdaki karşll!ğıml biliyorum bu kadarda açık ve

neı gelsin desin ki vatandaş Biro1 ARSLAN bana şu sözü Verdi de yerine getirmedi ben yok
eflndim seçinı zamanlnda ben herkese iş sözü vermişim benim seçim zamanında iki elin on
parmağı kadar bile iş sözü vern]edim aına bugün onlarca kişiyi kepez belediyesinin bınyesine
arkadaşlarımızla birlikte katmaktan ve onlara ekmek vermekten de kendim ve arkadaşlarım

adına hepimiz adına onur dlıyuyoruı] gıırur duyuyoruıı deyin ki ey başkan yav burda aslında
iki tane daha arkadaşa ekmek ver demeniz beni o noktadaeski personelle çalışıy



eIeştirmeİiz lazümken vay efbndim kepez belediye§ine çok ne demek biz geldik halk kaf'e

açlık halka l TL ye çay içirdik halk kafede kaç kişi çalışıyor biliyor musunuz halk kafe var

mıydı bizden önce halk bahçesi açıldı halka ucuz hizmet veriyoruz halka en ucuz düğün

hizmeıi vermeye devam edeceğiz kaç kişi çalışıyor bizden önce var mıydl evet aldlk

arkadaşlar halk kafeye de persone] aldık halk bahçesine de personel aldık onların stoklarını

tuıacak arkada 6n muhasebe ve mLıhasebe_ye de personel aldık elbette ki Temizlik İşlerine de

Park Bahçelerine de Deslek Hizn]eülere de Fen lşlerine de personel aIdık kütüphane açtık

kuttıphaneye de edebiyat oğretıneni tarih oğıetnreni coğralya oğ.etmeni aldık halk masasına

halkı karşılayan halkına hizmeı eden personeller aldık bunun!a da gurur duluyorum kendimle
yargılanacaksam ekmek vermekten yargllanacagım başkaları gibi yüz kızartıcı suçlardan

yargılanııayacağım yani daha da canımı sıkmasınlar val!ahi basın toplantısında hangi konular
yuz kızartücl kamuo}ılna çat diye ko},un onaya kimler cezaevinde hangi taahhutler

karşıllğında gifdiğini bütün kepez biliyor hadi desinler ki Birol ARSLAN şurada bi yanlış

yaptı ama ben onların o kada. çok yanllşları yaptlğınl konuşurum ki kamuoluna bunların

hepsi meclis tutanaklarına geçiyor beni daha fazla konuşturmasınlar ben belediyenin

meydanındaki o belediye hizmet binasını yüzde kaçla verildiğini hepimiz biliyoruz arkada§lar

orda sadece büyüklerin yerlerini ihale süreleri bitmeden 6 ay önce karşıllklı nasll 8 ay önce

sözleşmeleri fes edipte yine aynı kişiler adrese teslim ihalelerin verildiğini biliyoruz Hamidiye

de hangi sitelerde ne yolsuzluklar yapıldığını hepsini biliyoruz gelsin bu kentin belediyesine

nrut'etıiş mufettiş geliyornıuş gelsin buy,ursun hoş geIsin Birol Arslan'ın verilecek hiçbir

hesabı vok eğer Birol Arslan l'azla işçi çallŞıırmaklan bedel odeyecekse bu gururdur gurur

şLıanda bu \uksek entlasyonda Turkiye de bütüı belediyeler persone|le.e vermiş olduğu

çunku asgari ücret artıı menıura geleı] zanllar affı Şuanda 7040 ı geçmeyen zaten belediye

kurulu kanun ne diyor 9/040 personel bütçesini geçtikten sonra personel alamazsın diyor

alamazsın diyor bizde %40 personel geçtikten sonra hiçbir a.kadaşımüzı işe almadık biz
yasala.a kanunlam riayeı eden tertemiz belediyeyiz ve ben iddia ediyorum Türkiye'nin ilk
tertemiz ilk 25 belediyesinin içinde kepez belediyesi var bunu gururla söyleyebilirim bunu
gurur]a söyleyebilirim bu tabi ki habire habire dikkat edin böyle sen ben bizim oğlan

çıkıyorlar açıklama yapıyorlar ya biz açıklamalan eğeı doğru olsun vallahide billahi de çtkar
kamuo},rından 62ür dilerim yalan hep bilgi kirliliği çamur at izi ka]s|n anlayışı, Yok kardeşim

Biro] Aİslan ozerine kimse çamur yapüştüramaz bu kadarda net hiçbir yere giımiyorum
buradayıın bir dönem daha buradayım bunun sağlamaslnı da sandlkıa hesaplaşırız arkadaşlar

sandıkta hesaplaşırız bu kadar hem de sandığa sizi oyle bir göıİeceğim ki sizi oyle bir

gomeçeğim ki sandığa bir daha kamuol,rna ve toplum içine ç|kamayacaksın evet buyurun
için]i boşalttım oh be rahatladını buyurun Ismail bey

iSNrAiL ÖzcAN: Başkanııı ve değerli meclis üyesi arkadaŞlarım resmiyetlerin haricinde

nütirs olarak başkanııı devleıin çeşiıli kurumları var kepezde sosyal güvenlik kurumu. diş
haçıanesi. diş eğiıım fakülıesi. devleı hasıane.ı

BiRoL ARSLAN: Liman.

İSrrrlİl- ÖZCaX: Liman yazlık lesisler var limanlar var sosyal tesis var bunların nülus
enflasyonlaı en az l0000 15000 günlük yazın bu rakam belki 20000 25 000'lere kadar

çlkıyor bunlar resmiyete girmiyor ayriyeten değerli hemşerilerimizden ben biı ilan yapmak

istiyorum ikametgahlnl almayan çok sayıda çok sayıda kepeze ikameı eden a.a sıra kepeze

gelen kişiler var bunlara bütçede bunlardan dolayü pay alamlyofuz Çok mağduruz yani kepez
ıııeclisi ntitiısu ]2 bin



BiRoL ARSLAN: Hayır 35 bin.

isruliı özcıxı 34 7oo lerde,

oinoı ınsıııv: 35 bin geçen 2021-31-|2 simdi yeni yll 3l,ı2 t€krar açıklanacak
arkadaşlaı.

isıııiı ÖzcıN: Başkanım 35 bin resmi nüf'usumuza ıağmen hizmeı verdiğimiz nüfus

sayısı yani kışın bile ]5 45 55 binden aşağtda olmuyor bu rakam yazın 60 70 bin |ere çıkıyor
biz bıınları buıçeden pavını alanııyoruz iller bankasından dolayısıyla bu yonden mağdur

dı.ı rı,ı ındar,ı z

BiRoL ARsLAN: Çok haklısınız Ismail bey Şoyle söyleyelim hep beraber toplantıda

isMAİL ÖZcAN Teşekkür ederim

BİRoL ARSLANI Ben teşekkür edeıim ayrıca her belediyemize gelip su abone§i otan yeni

abonelerimize bir duyuruda veriyoruz diyoruz ki kıymetli hemşerim kepezime hoş geldin size

daha iyi hizmet verebilmek için lütfen ikameıinizi alın hatta hatlılarsanlz geçen yıl sonunda

brandala. asmıştık So§yal medyalaıımızda paylaşmıştık bildiğiniz gibi 20 200 su abonesi işte

3 nüfus tan yaklaşık 60 bin nüfu§lu yani ben bence 60 bin civarında yerleşik nüfus var

arkadaşlar yani oğrenciler ikametleri taşımıyor yada başka bazı köy muhtarlıkları seçiminden

dolayı maaIesef taş|mıyorlar ikametleri dolayısıyla da nufus dediğiniz gibi düşük resmi nüfus

düşük oysa nülusumuz yüksek olsa iller bankası gelirimiz çok anatak ama maa|esef buradan

da ieşckkür ederinı sizde çok iyi bir hatlrlatn]a yaplıniz evet görüş beyan etmek isteyen

bu\urun lutfen

ERKAİ- KÜRŞAT ERTijRK: saytn başkan once gordük ki baya dolmuşsunuz içinizin
rahaılamasına mutlu olduk

BİRoL ARSLAN: Teşekkürler

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKl Rahatladınlz yapmış olduğunuz açıklamalarln muhatablnln
isim vermeseniz de anladık C}lP nin eski kepez belediye başkanı Ömer Faruk Mutan

BiRoL ARsLANl isim vermenize gerek yok

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ben isimde vereyim stkıntt yok belli zaten yapmış olduğunuz
açık]amadan fakat iki CHP li belediye başkanı eskisi ve yenisi.

BiRoL ARsLAN: o bizi ilgilendirir sizi ilgilendirmez

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Bir dakika bir dakika kesmeyin sözümü sabahtan beri
konuşulorsunuz her set'erinde aynı şeyi yapıyorsunuz lutfen saygı duyun ikinizin arasündaki
diyalog bu meclisin konusu değil meclisin vaktini çalmayın bıınu sizden rica ediyorum
Aynça basün açıklamast yaparak içinizi orda dokebilirsiniz,

BİRoL ARSLAN: Yok sadece burada ben boş ağlzlı değil bu göndermeyi size de yaptım

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: o zaman açık bir şekilde yapın ki bize yaptüğün|z

göndermenin cevabını verelim

yani daha ıle anlatacağlnl anla!anBiRoL ARSLANl Yani şey oğlana anlatır gibi anlattııı
anladl /_,,r-4ııü^ ,g
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ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Valla bence daha açık neı isim vererek ya da örnek vererek

anlatırsanlz.

BiRoL ARsLAN: Kamuoltınu sık sık yalanIarınlzla kirletmeye kalkışıyorsunuz

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Hangi yalan soyleyin mesela personel alımında bi açıklama
yapttk bin tane alalım diye kepez buYaiyor bin lane adaın alaltm dedik

BiRoL ARsLA\: Ciddi ironi \apllorsunuz bırakın bunlaıl bunları bırakın dün akşanıki
açıklamanızı da izledim çok hoşuma giıti kendinize güldürmeye vatandaşa kendinize
gu]dürmeye devam edin valla ne bileyim §andıkta göreceğiz hep beraber göreceğiz bunun
sağ]amasünt evet ücreti oylayacağlz Yılmaz beyin okudtığu rakamları kabulünü oylarınıza
sunuyorum kabul edenler sayalım lüıfen ll kabul reddedenler çekimser 4 çekimser oy
çokluğuyla kabul edilmiştir gündemimizin 3, Maddesi Belediyemiz Meclisinin 02.11,2022
larih ve 2022/l24 sayıll kararı ile PIan ve Bütçe Komisyonuna sevk edilen,2022 Mali Yıll Ek
Bütçe hususunun göru§ülmesi,

NEJDET UÇAR: Plan bıitçe komisyonu kararl TARiH_sAYlsl 28 ll 2022-0] BeIediyemiz
Meçli§inin 02 l1.2022 a.ih ve 2022l|24 sayıll MecJis Kaürl l|e 2022 Mali YlIl Ek Bütçesi
goruşülmek üzere Plan ve Butçe Komisyonuna sevk edilmiştir Buna gdre 5393 Sayılı
Belediye Kanununun l8 Maddesi (b) tikrası, Mahalli idare]er Bütçe ve Uygulama
Yonetmeliğinin j7 Maddesi hükünıleri gereğince. ekle gosıerilen gelir kalemleri ile yine
karşısında gosterilen harcama kaIen]ine kaydcdilmek üzere 25.0O0 000.0OTL
(yiıııibeşnıilyon) odenek ile Ek Butçe yapıIması oy birliği ile kabul edilmiştir Belediye
Mec|isinin takdirine arz olunur, Nejdet UÇAR Komisyon Başkanı. Ülku ŞiMŞEK TUTAK.
Hatice ŞEN, Vildan UYSAl. Ruhi AKKoYUN uve Vildan UYSAL Komisvona
kaılmamıştır

BiRoL ARSLANi oy birliği ile geldi bir komisyon üyemiz topIantıya katılmadı evet
biliyorsunuz 2022 bütçemiz arkadaşlar l 10 milyon TL idi 8eçtiğimiz ay itibariy|e gelirde l I0
rnilyon TL yi geçtiğimiz için bu yasa gereği yeni bir bütçe yapmamız gerekiyor biliyorsunuz
geçen ayki toplantıda komisyona göndermişaik plan bütçe komisyonuna göndermiştik Ve plan
butçe komisyonu çalışarak bütçemizi lj5 nril}on liral,a çalıştı ve komisyonda oy birliği ile
seldi go.uş beyan etnrek istel,en arkadaşını var mı o halde gündemimizin 3 Maddesini
komisyondan geldiği şekliyIe kabulünü oylarınlza sunuyorum kabul edenler ll kabul
reddedenler çekimser,l çekimser oy çokluğu ile gündemimizin j Maddesi kabul edilmiştir
Gundemimizin 4 Maddesi Beldeııiz Boğazkent Mahallesi. PaftaHl6Cl]CjC. Ada:jj5.
Parsel:2-j_4_5-10-11-12-13-14 ile Palia Hl6Cl4D4D, Ada]j36. Parsel:2-]_5_6-8-9 parsel
nolu taşınmaz]ar için l/l000 ölçekIi Uygulaııa İmar Plan Değişikliği hususunun görüşülmesi.
buYurun ]üılen

TUĞBA sAYDEMiRl Bilgi Vefdi,

BiRoL ARSLAN: Teşekkiir ediyorum evet malum belde içinde bazı küçük parseller var
onlart bazı mağduriyetleri var bunları giderilmesi için biz bunları imar komisyonuna sevk
edeceğiz oradan imar komisyonumuz değerlendirip meclisimize önümüzdeki meclislerde
gönderecek bu konuda görüş beyan eımek isteyen arkadaşım var mı buyurun lütfen

isıııiı- Özcrı: Başkanım kepez.t'n güzel bir çalışnıa bunu tum kepeze lüm mahallelere
rayabilır.ek guzel bır işlem vap9ıfrluruı ıeşelkLır edı}orum- ,t ,,
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BİROL ARSı-AN: Evet teşekkür ediyorum lsmail bey ben arkadaşlar tabi bu ortadaki
mağd!riyeti vaıandaşın mağduriyetini sorununu çdzmekte bize yakışır inşallah hep beıaber en

sağlıklı karaıı alırız bende konuyu desteklivorum ve vatanda§ın ınağduriyetini giderilmesi
konusunda şahsımın desteklediğini ifade etmek istiyorum oylamaya geçiyoruz arkadaşlar
gundemimizin,l Maddesi gundemimizin 4 l\laddesini imar komisyonuna sevkini oylarınıza
sunuyofum kabu] edenler oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkür ederim gundemimizin 5

Maddesi Belediyemiz Meclisinin 2023 yılı ocak ayında yapacağl toplantı tarihinin ve yerinın
belirlenmesi husı.rsunun görüşülmesi.

MEHMET BOYRACl: Bilgi verdi.

BiRoL ARsLAN: Teklifiniz nedir Mehmet bey

!lEHLIET BOYRAC|: Bilgi verdi

BiRoL ARsLAN: 4 ocak öncelikle programlarınıza uygun mu arkadaşlar uygun Çarşamba
4 ocak Çarşamba saat oneriniz var mı arkadaşlar aynl saat peki o halde gundemimizin 5

\{addesi 202j yılı ocak avının olağan toplantısınü ,1 ocak Çarşamba günü saat 1,1:00 da yine
burada Turan Mildon kültür merkezinde yapılmaslna oylarınıza §unuyorum kabııl edenler oy
birliği ile kabul edilmişti. teşekkür ederim bir önergemiz vardl öne.gemize geçıyoruz
arkadaşlar onerge meclis başkanlığına Belediyemiz Meclisi'nin 01.09 2022 tarih ve 2022ll08
sayllı kararı ile borçlanmaya karar verilmiş ollıp. söz konusu borçlanma için banka|ardan
kullanılacak kredi teminaı oIarak Belediyemize ait Çanakkale ili Merkez İlçesi Kepez
Köyünde Ada: 0. Parsel: l578'de kayltll tarla vasıflı taşımaz üzerinde dilediği bedel ve

şanlarda ipotek tesisi edilmesine, bu ipoteğe konu taşınmazın kamuya tahsis olmadığına ve bu

ipoteği tesis etmek için Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun; Belediyemiz
Meçlisinde gofuşülerek gerekli karar aIınmaslnl arz ederim. 0l 12.2022 Halil Uyanık Meclis
üyesi Nejdet UÇAR Meclis uyesi lsmail ozCAN Meçlis üyesi ben size şöyle bir bilgi
verelim malumumuz cumhuriyet mahallesinin alı yapt ve yol çalışmalarına kaldırııı
çaIışnıalarına başlamıştık ve bunla ilüıili ıam bır vıl once İller bankasına bır kredi taIebinriz
oldu fuaalesef o ıarihıen bu tarihe kadar kredivi onaylaıma imkanı olmadı yani 2 _ j kez ben
Ankara ya giütim gdnjşnreler yaptını n]aalesef İller bankasından eveı belediyelerin iller
bankasından kepez belediyesinin hakkı olan krediyi ııaalesef alamadık arkadaşlar akabinde
dedi ki madem para vermiyorsunuz bu a.ada meclisıen biliyorsunuz 9 milyon 300 bin liralık
borçlanma yetkisi almıştık daha önceki meclislerden tabi bu bankalar kredi vermeden 6nce
iller bankasından teminat mektubu istiyorlar buna karşllük 9 milyon 30O bin liraya karşılık
bunun la ilgili yine resmi iller bankasına yazlşmalarümız oldu ağu§tos ayı dı doğrumu özgür
bey

özciiR KoYUNCU: Evet

BiRoL ARSLAN: Agusto§ ayünda yazdık 9 milyon 3O0 bin liranın yani bizim iller
bankasından her ay gelen paralarümtzdan bizim bankaya olan taksitin kesilerek o bankaya
ödennıesini sağlanacağl bir teminat mektubu 9 milyon .]00 bin liralık teŞekkur ederiz onu da
cevap]amadılar yine onu da para istedik para vermediler teminat mektubu istedik ıeminat
mektubunu da vermedi]er ben o kepez halkının haklarını yiyen bu zihniyeıdeki insanları
Allaha havale ediyorum Allaha belediyeler birliği millet ittifakI belediyeterine yardlm yapmaz
%99 u nu kendi belediyelerine iller bankası belediyelerin bankası iller bankası millet ittifakt
be|ediyelerine ne nakiı verir ne efendim teminaı mektubu verir bunun vicdanını kararını
Allaha havale ediyorum başkada hiçbir şey demeyeceğim ve tabi ki doğal olarak şimdi biz

t+Jgüül-



iller bankasından böyle bir nakit teminat mçktubu alamayınca banka diyor ki biz tamam size
kepez belediyesi sizin nizamlarınız tertemiz ödeme kabiliyetiniz yüksek kutlarım sizi ben
veremem ama bize bunun karşılığında bir ipotek vermemiz lazım daha önce vermiştik
hatırlarsanız yerimiz vardı oranın ipoteğini ipoteği verilmesi konusunda ha bu arada kredi
müddelini kamuo},una paylaşyım hatırlarsanız ilk geldiğimiz zaman hamidiye mahallesinin
yollarıyla ilgili 4 milyon TL kredi kullanmıştık onu hep beraber biz gurup arkadaşlanmızla şu

şekilde dedik ki bu krediyi sadece bizim dönemimizde olsun kredi 4 yllIık olan bizden sonra
gelecek olan belediye başkanına kucağına kredi taksiti bırakmayalım dedik ve o krediyi o
zaman kullanmüştık 4 yllllk şimdiki kullanacağımız kredi ile bir yıl kullanıyoruz arkadaşlar
onu da belirtgyim şimdiki 9 milyon 300 bin lira evet bu ipoteği verilmesi konusunda göruş
beyan eımek isteyen arkadaştm var mı o halde oylamaya geçiyoruz onergemizin ve okunduğu

şekliyle şahsıma ipoıeğin verilmesi konusunda yetki verilmesinin kabulunü oyla.ınıza
sunuyorum kabul edenler sayalım lütfen l l kabul reddedenler çekimser 4 çekimser oy
çokluğııyla kabul edilmiŞtir hayıllı olsun arkadaşlar hiç merak etmeyin merak etmeyin bi
kuruşunuzu bile kendi namusumuz gibi muhafaza edip kepez halkına hizmeı olarak
döndürüyoruz buyurun

isrr,ılir- Özclx: Biliyorsunuz Tü.kiye de ülkemizde nas va. fakat devIet bankalan bize
kredivermiyor

BiRoL ARSLANl Vermiyor.

isılıiı Özcaı: Bir yıllık bite kredi ı,ernııyor lller bankasl ıeminaı vermiyor

BiRoL ARSLANi Devlet bankalarına 1 kuruş borcumuz yok arkadaşlar l kuruş borcumuz
yok hatta hatta geçen dönemden kalan son ıaksiıi de bir bankaya özel bir bankaya ismini
vermeyeyim şimdi bu ay ödedik yani kasım ayında ödedik onu da biıirdik arkadaşlar
kamuoyuna onu da belineyim şu anda sadece kepez belediyesinin iller bankasına borcu vardır
bir de bizim hamidiyenin yolları için kullandığımız yine özel bir bankadan bir o kredimiz
kaldı bide iller bankası kredimiz kaldı onunda l2 taksiti var onu da belineyim l2 taksil sonra
hamidiyenin yollarını kredisiz tertemiz ödemiş olacağız anlımız ak bi şekilde evet

İSlvUİr ÖZCllt: Başkanım iller bankası vermiyor ıeminat mektubu vermiyor, Devleı
bankaları kredi vermiyor

BiRoL ARsLAN: Hiç vermiyor.

isı,ıaiı- Özclx: Vermiyor bizim arkadaşIar da kepezin yollartna çekimser kalıyorlar
onlarda onay vermiyorlar

BiRoL ARSLAN: Aına onlar onlart Yeşil çanıa gondeİeceğiz şimdi çok iyi şey çekiyorlar
video çekiyorlar ama benim videolarımı altına bir bakın bakam vatandaş ne yazıyor
onlarınkilerin altına bakın habire yalan habire yalan evet buyur zaten çevap vermeseniz
şaŞlrırdlm

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRİ(: sayln başkan meclis üyeleri tek tek §aymaya gerek yok bunu
defala.ca söylediniz

BiRoL ARSLAN: BüFik gururla söylüyorum çünkü ben ve arkadaşlarım

ERKAN KÜRŞAT r"r:**y,saygıslzllğı VıpIvorsunuz
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BİRoL ARsLAN: Neyi

f,RI(AN KÜRŞAT ERTÜRK: Hep aynı saygıslzllğı yapıyorsunuz

BİROL ARSLAN: Ben saygısızlık yaprııyoruırı

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Konuşmayl kesiyorsunuz söz kesmek saygısıztıkıır

BiRoL ARSLAN: Ben hiçbir zaman saygısızlık yapmam buyurıın

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Lütf'en Lutfen Teşekktir ederim şimdi gurup başkan vekilimi
sayın Bülenı TURAN'IN Çanakkaie de parti ayırmaksızın her belediyeye nasıl destek

olduğunu defalarca gördük burada Devlet Hastanesine çıkan yollara çıkan krediden tutun

içn]e suyu

BiRoL ARsLAN: Ben benim gorevimi konuşuyorum

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKi Biz adam ayırt etmeyiz yada parti ayft etmeyiz oda C}lP
belediyesiydi sizin zamanınızda içme suyu yoktu su-kap projesi olsun işte su arıtma projeleri
olsun hibeler o|sun çıkan krediler olsun Çanakkale belediyesi

BiRoL ARsLAN: Hibe ney hibesi oldu nev hibesi oldu ney hibesi otdu

ERKAN KÜRŞAT ERTiiRK: ÜIgür abiniZ bitiIemediği belediye binasına çıkan kredideıı
tutun yap|lan hizmeti şuan burada gözardı edip bir konuda şiııdi iller bankası çok biiyük bi.
yapı ve ıüm Türkiye de her belediyeye büıçe ayır,yor parti aylrmakslzln burada çıkan bir
butçe var

BiRoL ARsLAN: Atıyosun

f,RKAN KÜRŞAT oRTÜRK: Başkanım örnekleri var her projenizde hibe aldınız ya da
kredi desıeği aldınız.

BiRoL ARsLAN: Kepez belediyesi.

ERI(AN KÜRŞAT ERTÜRK: EVe1 içme suyu aııtma tesisinde hibe olarak kredi dest€ği
almadınız mı başkanım.

BiRol, ARsLAN: \{üsaade edermisin içme suyumu anlalayım size

ERKAN KtjRŞAT ERTi'iRK: Ben bir biıire!inr

BiRoL ARsLAN: Ben size anıatayım da kanıuoyu da bilgilensin bu konuda

ERJGN KÜRŞAT ERTÜRK: Şimdi bu kadaf bütün CHP Belediyele, bıınları alırken
cumhur iıtifaktna teşekkür etmşiyorsunuz da bir tanesinde bir şey alamayınca

BiRoL ARsLANI Bir lanesi

ERI(AN KÜRŞAT ERTÜRKl Hemen bir ittilakına Cumhur ittifaktna laf söylüyorsunuz bu

çok gerçekçi bir yaklaşüm değil doğru bir yakIaş|m değil

BiRoL ARsLAN: Meydanda kaç tane çınar kurudu ya bi söyle bakam Şunu

NEJDET UÇAR: Devlet hizmetleri zevkle mi yapıllyor yani

-E/ -'-
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ERKAN Ka]RŞAT ERTÜRK: Bir planlama vardll divorum demi bakln iller bankast büıun
projelerinize destek vermiş bir tane§inde verememiş demek bunun bir planlaması var butçesi
var

NEJDET LlÇARl Devlet hizmetleri zevkle yapılmaz kardeşim

ERJ(\N KÜRŞAT ERTÜRJ<| Zevk mi diyorum planlama diyorum, planlamak demek zevk
demek değildir

NEJDET UÇAR: onu öyle söylenıe lütfen madem sende saygı şeylerinigeçme

ER]aAN KÜRŞAT ERTÜRK: Bak yine siz kçstiniz benim sözümü. alırsıntz benim §özum
biıince konuşursun

NEJDET t|ÇAR: DeVlet her kurumuna şeyi yapıyorsa tam yapar Başkanım en son
tııuracaatlan neden bahseıİriyorsunuz Ankara da ki i|ler bankastndaki şeyden nerde Bülent
TURAN'. Bulenı TURAN 'ın haberi yokmuydu bu şeyden, belediyenin istediği krediden senin

ERKAN KÜRŞAT 0RTÜRJ(: Gittiniz mi gidip rica ettiniz mi? Nerden bilecek her şeyi
ıakip mi edecek? Koskoca grup başkan vekili İküidar Panisinln. Konuşuyorsunuz ama
konuşurken altını doldurun

BiRoL ARsLAN: Siz konuşuyorsunuz ve

ERKAN KÜRŞAT ERTÜK: Projede alamayınca cumhur ittifakına laf söylüyorsunuz bütün
icraatlarınıza kredi alıyorsunuz destek alıyorsunuz bir kere kalkıp cumhur ittifaktna teşekkür
etmiyorsunuz iller bankasından aldık diyorsunuz biz yaptık diyorsunuz Sonra lller
Bankasından bir şey alamayacınca nıillet İuıt'akına zaten gelmi}oı diyorsunuz bu kadar çiil
yüzlü olnlayın lutlen

NEJDET UÇARi Devlel nerede? Diyorum bende Dev|eı nerde? Allah razı olsun biz Hepsini
yaptık kepez'e hizmeti getirdik, lkinciye gittik neden vermediler iller Bankası bunun cevabını
ver'

ERKAN KÜRŞAT ERTÜK: Bi. bü!çe var -l'üm Türkiye ye mi vermediler Sadece Kepez
emi ediyor? Çanakkale mi ediyor. Tünl Türkiye hizmet ediyor ve bunun bir öncelik sıralaması
Var

BIROL ARSLAN: Değerli kamuoyu şu arkadaşları ısrarla içme suyunu hibesini ben
anlatayım ben sizde de biraz sizde kamuoyu ilk defa böyte bir canlı yayında öğrensin biz
geldiğimiz zaman içme suyu tabiki kepez belediyesi 1992 yılında kuruldu ve o tafihten
itibaren belediye ham suyu kuyudan çıkardığı su ile depoya göndererek oradan da klorIamaya
ilaçlamaya şebekeye gönderiyordu kepez belediv9sinin biliyorsunuz içme suyu arltma tesisi
yoktu ve partilerinde seçimdeki vaallerin başında da doğal olarak içme suyu arıtma tesisi
yapma tabiri benimde tabiki arkadaşlarımla birIikte en önemIi tabirim içme suyu art!ma tesi§i
yapmaktı ve ge|diğimiz zaman biz bunu ekip olarak kendi içimizde iş programı yaparak
yeükilendirildik Ve bu konuda görüşmelere başladık i]k önce iller bankasü bö]ge müdürlüğüne
muracaat ettik oradan Ankara ya geçtik ve oradan sonra hep gittiğimiz noktalarda hep bize
ef'endim topu taca atıyorlardl. Ve biz goruşmelere gıderken ben ve Burçin bey arkadaşım hep
buradan iller bankasına gidiyoruz diy9,/4 kimseye haber vermedik işte burada meclis uyesi
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arkadaşlar biliyor bürokrat a.kadaşlar biliyor başkan ]stanbul a arkadaşının nikahına gittidiye
evet aynen Ayşe tatile çıktıyı oynadlk eğer biz Ankaıa da o iller bankaslnda o projeye hibeye
almaya bilgiIeri olsalardı kesin kesin yaptırmamak için her türlü engeli koyarlardı ve biz bunu
bildiğimiz için başkan nerede başkan izmir e arkadaşının tatile gitti başkan nerede toplantıya
gonişmeye gitti ben det'alarca Burçin beyle Ankara ya gittim en son iller bankası genel müdür
yardımcısına çıktım hakikaten dedim ki sayın genel müdür aylarca bekledi bizim dosyamız
aylarca sayın genei müdürüm eğer bu olmayacakŞa söyleyin dünistçe ben buradan gideceğim
kendim hemen çat diye ihaleyi bütçemden yapüp hemen sonuçlandıracağtm çünkü halklmln
bu arıtılmış suya ihtiyacı var beklentisi büyük daha fazla halklmı bekletemem ya bunu dedim
onaylayın yada ben gidiyorum benim arkaııdan danışmanımıza danışman ftimamız vardı sağ

olsun Sedaı bey vardı onu da buradan selamltvorum Sedat beye sayın genel mudür
yardımcısı şunu denriş o kadar guzel it'ade eııin ki ben şanları bu başkan çok durust biri sakın
deııiş ihale yapmasın bana müsaade edin ben l5 gün içinde bu imzadan dosyayı çıkanaçağtnl
demiş ve hiç birinizin haberi olnıadı benim yaptığım göruşmelerden eminim ki eminim ki o
göruşmelerden haberiniz olsaydt onu imzalaımamak için her türlü entrikayı yapardlnız
aklımız çıktyor güzel işleri yapacağız diye müsaade et tamam tamamlayayım tamamlayaylm
müsaade et şimdi de sen saygısızlık yapıyorsun arkadaşlar cumhuriyet mahallesi ihalesine

çıkıyoıuz cumhuriyet mahallesi ihalesine çıkıyoruz yol ihalesine çıklyoruz müıeahhil
firimaları ihaleye girmemeli konusunda telkinde bulunuyorla. aman girme para yok
ödeyemezler ihale oluyor kredi talebimiz var, Aman çıkmaması için herkes böyle nasıl
engellerim diye engelleyemezsin kardeşim engelleyemezsin kalbimiz tenemiz illahi bi yük
Var onümüzde böyle 5 şeritli bir otoban yaplyor ben o 5 şeritli otobanda arabaya bindim
keyifle kendi anamın aldığı arabayla böyle trafik kurallarına riayet ederek o yerli ve milli
uçmayan uçakIa gitmiyorum biliyorsunuz onu kul]anmıyorum §onra hani yerli araba vardı her
sene her seçim öncesinde ortaya çıkıyordu valla o yerli arabaya da binmiyorum işıe bir
gariban arabasına binip böyle huzur içinde volunu kepez belediVesi otobüsünü tenemiz
oıobanda kullanıyoruıı eğer sizin haberiniz olsayd: benim yaptığ|m görüşmelerden eminim
engellerdiniz engeIlemiyoruz diyo.sanlz biz size burada mecliste belirmiştik gelin arkadaşlar
Ankara da cHP milıeı vekillerine AKP milleı vekillerine iYt paninin yeni seçilen genel
başkan yardımcısına hep beraber buradan gidelim kutlayalım dedik kabul ettiniz sonra
geldiniz mi geldiniz mi telefon açtük telefonlara cevap vermediniz Mehmet bey mesaj aıtı size
geliyormusunuz arkadaşlar gidip Mehmet beye bir şeyler alalım efendim mesajlara bile geri
dönmediniz çünkü gitseydik orada iIler bankaslnın kredisini o vekillere söyleyecektik yardlm
isteyecektik aına sizin derdiniz üzüm yemek falan değil ki sizin derdiniz üzüm yemek değjl
arkadaş]a. buyurun

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın başkan içme suyu arıtma tesisi

BiRoL ARSLAN: EVet ben ve arkadaşlarım yaptı gururla içebilirsiniz bak arıımlı sudan
içiyorum

ERKAN Ki]RŞAT f,RTÜRK: Bir dakika anlatacağüm şimdi orası

BiRoL ARSLAN: Vallahi beni meşhur ediyorsun he konuştukça meşhur ediyorsun ya
konuştukça baııyorsun

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: o|un Başkanım daha çok meşhur olun başkanım sıkıntı yok

BlRoL ARSLANı Bak şu anda şurada
heninı boynuma sarılı\oı neden bılivrıı
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bizi izleyen
musun bu
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ilçelere bi gidiyorum var ya insanlar
kadar dünist yönetimimi ilçelere bile



anlaılyo. izli!or ki insanlar beni sayenizde Çanakkale kamuoyuna meşhur eltiniz meŞhur YaV

Vallahi şanslıyın]

f,RKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Daha çok meşhur olun Başkanım daha çok meşhur olun
ulusala çıkın inşallah.

BİROL ARSLANi Reytinglerin yükseldi sayenizde, Ama sizinde re},tinginiz yükseleçek
yakında size yeşil çamda çağı.acaklar Serkan i]e birlikte valla bir rol verirler size anık Recep
ivedik te falan oynarsınız yakında

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Valla o size daha çok yakışır,

BiRoL ARSLAN: Kaç tane ağaç kurumuş şunu anlatasana bende öğreniyim belediye
başkanı olarak

ERKAN KÜRŞAT ER'ı'ÜRK: Ben bir başlayım da sözümü kesmezseniz şinıdi hamidiye
nıahallesi pis su attk su kanalizasyon kaıalizasyondan tutun şeyine kadar su kap projesi ile
bilivorsı.ınuz Devlet Hastanesi kanaliza§yonIarü vardü Su_kap projesi zaten içme suyu arııma
projesi de bu kapsamda iIk başta buna dahil edilmişıir Ömer Faruk MUTAN zamanlnda

BİRoL ARSLAN: Ney ney ney bidaha de bidaha de neyi neyi bidaha de yüksek sesle söyte
içme suyu

ERKAN KÜRŞAT f,RTÜRK: içme su|arı arıtma tesisi ilk başta buna dahil edilmişti bu
projemizde daha sonra çıkart!lmak zorunda kaldı içme sulı_ı daha sonrakiplana ertelendi

BiRoL ARsLAN: onu biIenıem ben voktum o zaman başkan ben değildim

ERKAN KÜRŞAT f,RTÜRKI yoktun!ız. anlatıyorum iŞte baŞkanım sessiz olun anlatlyoruıı
çunku bız her setirinde kepezin iyılıği için

BiRoL ARsLAN: Niye yapmamış]ar

ERKAN KÜRŞAT 0RTÜRK: o gınkı şanlarda heıİ müsait değitdi iller bankası o yüzden
bir sonraki programa aktarıldı bu kanalizasvonu yapan niye içme suyunu yapmasın burada
kotu bir an niyeı yok niye her zaman köıü niyet arıyo.sunuz,

BiRoL ARSLAN: Yav yapmışml arkadaşım içme suyu arıtma te§i§ini kim yaptt

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: içme suyu arıtma tesisini ilIeı bankasının hibe kredisiyle.

BiRoL ARSLAN: Kim yaptı Kim yaptI

ERKAN KÜRŞAT oRTi]RK: Kepez beledivesi vapıl

BiRoL ARsLAN: Heh

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKl iller bankasının hibesinde kredisiyle yapıldı

BiRoL ARSLANl Kim yaptl

ERKAN KÜRŞAT oRTÜRK: kepez belediyesi yapıı kim yapacak

BiRoL ARSLAN: Hansi yl1 

29ı§kan 
kimdi
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ERt({N KÜRŞAT ERTÜRJ<ı Il]er bankası baktn tabelaslna Iller Bankası yazıyor

Tabelasına bakın kim yapıt lller bankası yazlyor Yarlsl hibe yarısı kredi

BiRoL ARsLAN: Ya bilmediğin konularda yorum yapıyorsun ya,

ERI(AN KÜRŞAT ERTÜRK: Yarısı hibe yarlsı kredi Ya izteyin çlkınca izleyin Yarısı hibe
yartst kredi dedik biz bur da başka bir şey demedik , Vatandaş odüyor Vatandaştan aldığtn!z
vergiler ile odüyoruz Ya sıkıntı yok Ben zaten Kepez Belediyesi yaptü dedim demi açtn

izleyin geriye donuk

BiRoL ARsLAN: Desene ya Birol Alslan ve arkadaşları yaptı desene hadi şöyle bir,

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Birol Arslan ve arkadaşları yaptı

BiRoL ARsLAN: Eyvallah teşekkür ederim sağ ol sağ ol

ERKAN KiJRŞAT ERTÜRK: Bakın biz bunlara taktlmlyo.uz oyle olsa hibe verilmezdi.
sizin dediğiniz gibi olsa hibe verilmezdi

BiRoL ARsLAN: Kürşat kardeşim kaç doğunrlusunuz

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Hibe aldınız mı?

BiRoL ARSLANl Kaç doğumIusunuz. Ben aldım ben

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRI(: Tamam siz aldınız. CHP li belediyeler hibe aldı mı?

BiRoL ARsLAN: Gİtim Burçin bey ile birlikte

ERKAN KÜRŞAT ERTÜR«| Tamam şoyIe soruyorum CHP 'li Kepez Belediyesi lller
Bankasında kredi aldı mı?

BiRoL ARsLANl Hadi Kü.Şat canım kardeşim değerli kamuoyu Kürşat beye ben belediye
başkanı olarak kepez belediye başkanı olarak bir gorev veriyorum şimdi canım kardeşiıı
bakın biziıı o 20 milyon liralık k[edi başvurunruz illel bankasında duruyor hadi canını
kardeşim 2023 de onu çıkartsana gel beraber gidelim Bülent beye gel gidelim beraber gidelim
Muharrem beye bak bak bana bir cevap ver an]a gidiyor muyuz? Geliyor musun? Serkant da
aIalım. Uçak paranızda benden valla çebimden kredi kanıyla

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKi Öncelikle siz bize görev veremezsiniz siz bize görev
veremezsiniz ikincisi ya bi susun da konuşalım ya bi susun da konuşalım ikincisi bi burda hep
birlikte gidiceğiz dedik değil mi hep birlikte gidiceğiz dedik karar aldık e bi anlatallm da
anlatalım ellikişi birden konuşuyorsunuz ben sizi anlamıyorum zaten bak gidelim dedik denıi
bizi cuma günü aradlnlz cuma günü biz meclisi aradık

BiRoL ARsLAN: Nejdeı bev müsaade edeliıİ

ERKAN- Kt]RŞAT ERTijRK: Randew talep eltik o halia dolu olduğunu grup başkan vekili
dolu olduğunu soyledi bir sonraki hatia dedi ıe bende geri dönüş yaptın]

BiRoL ARsLAN: Haylr Mehmet bey bu konunun muhaıabı

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Bana verdiğiniz cevap şu bana soylenen Mehmet abinin
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beyden randew aldık Salı günü gidiyoruz Salı ya bu randeluyu ayarlamamüz lazım Böyle
bir cuma gunü talep ediyorsunuz Salı günü zaten randewnuz almışsınız birde giderayak

Bulenl l URAN a ugrayalIm divotjunu/

BiRoL ARSLAN: Har,ır hay-ır

BiRoL ARsLAN: Haytr oyle değil doğru bilgilendirme yapmlyorsunuz doğru bilgilendirme
biz burada biz burada mec]i§te

ERI{-AN KÜRŞAT ERTÜRK: Randeıu vermiyor demedin Salı günü müsait değiliz dedin
siz kendiniz gittiniz.

BiRoL ARSLAN: Biz bakın biz burada kesinlikle bu bilgi kesinlikle doğru değil bu bilgi bu

bilgi vallahi beni tanıyan tanır Birol ARsLAN'ln yalan söylemeyeceğini de herkes.

ERKAN Ki'jRŞAT f RTÜIi]<: Bizi de herkes ıanıyoı.

BiRoL ARsLANl Gene yalan soylemiyorum biz burada randew konusunu üç gurup başkan
Vekiline Verdik üç gurup başkan vekili de kendi aralarında görüştüler ve rande\,ı.llaştılar

buyurun deı,am el \4ehmet bey ondan sonra

MEHlvıET YAMAN: Arkadaşlar ben Kürşat bey sizi önce Serkan'ı aradım galiba

BiRoL ARsLAN: Serkan beyi

MEHMET YAMAN: ondan sonra sizi aradım ve biz o donemde rande\,,uları almadık zaten

almamıştık yani iyi panide bizde cumhuriyet halk partisi de almamıştı ondan sonra yani biz
aldık siz,

BiRoL ARsLAN: Telelonları açttlar ml?

MIHNIET YAMAN: Açmadülar nlesa.i da

BİROL ARSLANı Mesaj atıınız mı açmadıktan sonra.

NtEHMET YAMAN: Eveı

BiRoL ARsLAN: Mesajınlza geri donaler mi'

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Mesa.jünlz var mı'Mesajıntz va, mı? Bana mesaj gelmedi

NIEHMET YAlvlAN: He o olmaz

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKl Bakın ben burada ne1 söylüyorum biz cuma günü arandık.

BiRoL ARsLANl Hadi yarın ope.atöre gidelim şey yapallm

MEHMET YAMAN: Bakmam Iazım silmemiş olabilirim mesajı.

ERKAN Ki:'RŞAT ER'rÜRK: Randevu talep etlik bize onümüzdeki haRa dolu olduğunu
ondan sonraki hafta nıusait olduğu grup başkan vekilinıizden bilgisini aldık ve direk size
döndük hefuen Dedi ki bu halia ınüsait değil onumızdeki hafta müsail bana verdiği cevap
ştıydu biz diğer partilerden Muharrem ERKEK 'ıen ve Rldvan UZ 'dan randevu aldık Sa]ı
gunüne sall gunu de bu randeı,u olayını pzmemiz lazım
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MEIIMIT YAMAN: Ben zaten baştan salı günü konuştuk zaten cuma günü değil sall
günü

ERK{N KÜRŞAT f,RTÜRK: Ben göfuşmeden na§ll size rande!,u verebilifim beni Cuma
günu aradınlz bende go.uştünı aynü gün size geri dönüş yaptım.

BiRoL ARsLAN: Hayır Cuma değil Cuma oncesinde gündem vardı

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Dönmediın mi Mehmet abi Crıma günü dönmedim mi sana

BiRoL ARSLANl Hayır C!ıma günü öncesinde her gün sizi aradık, Her gün aradık,

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Dönmedim mi geri müsait değilim müsait olduğu zaman da
size döndü dedim ama siz ne yaptınız salt günrl gidiyoruz dedin ya böyle bir şey mi var.

Mf,HMET YAMAN: Kurşat bey ben Cuma günü ben randew alıp dönüçem dediniz §iz bize
dönmediniz

ERKA\ KÜRŞAT ERTÜRK: Bir sonraki hafta içi rander,u aldlm dedim sizde bana SaIı
günü .andevu aldık dediniz yapma abi ya yapma gozünu seveyim biz salı gününe .ande!u
aldtk dedin sen bana yetişmez dedim

İIEHMET YAMAN: biz Ankara da hani Balenl bey size gurup başkan vekiliniz randevu
VeamemiŞ

BiRoL ARsLAN: neyse tamam peki o halde bir saniye Mehmet bey belediye başkanl olarak
ben devreye giriyorum müsaade edin lüüt'en peki sayın Çanakkale milletvekilimiz Bülent
TURAN'l sayın ÇanakkaIe milletvekilimiz Jülide iSKİNDEROĞLU'nu dilediğiniz tarihte
randew alln beraber gidelim beraber kendiIerini ziyaret edelim

isrlrlir ÖzclN: 20 milyonu çıkartalım başkanlm.

BiRoL ARsLAN: Çlka.tal!m var müsln'

isııaiı- Özcıı: Var mısln!z|)

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKI fabi ki ben randevu talebinde bulunu.um ama

BiRoL {RsLANl peki canlm kardeşim size

ERKAı- KÜRŞAT ERTÜRKi Simdi bu kadar soylediniz ya hani siz almışsınız ya içme
suyu için

BiRoL ARSLAN: EVet

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Hani şey yapmayın gelin gidin alln o zaman bende onu derim
size hadi alın. Almışsınız ya kendiniz Başkanım.

BİRoL ARSLAN: Vallahiben bunu ben bunu kardeşim ben ben

ERta{N KÜRŞA'I 0RTÜRK: Bütün hibeleri siz kendiniz aldınız itler bankası sanki
hukümetin orası resn]i kurum orası bi resnıi kurum
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BİRoL ARSI-AN: Ben kendime almıyorum bunu almıyorum da gelmiyorum da şunu
kayıtlara geçelim tutanaklara geçelim gelmiyorum de.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Veİince biz aldlk oluyor vermeyince iktidar vermedi oluyor.

BiRoL ARSLAN: Kardeşim vermiyorsun işıe belediyeler birliğinden.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Her ay her yaptığln projeye almadın mı hibe yada kredi

BiRoL ARSLAN: Ne aldım Ya işte bi tane o var onu da ben aldım işte ya

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK| Sizden oncekilere de verildi

BiRoL ARSLAN: Benden oncekileri ben bilemem.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Doğalgazsüz yer mi katdı ya da ne bileyim yapılmayan şey
mi kaldı Çanakkale belediyesinin.

BiRoL ARSLANl YaV hakikatten benden önceki a|ınan kredilere de teşekkür ediyorum.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKl Arılma tesisi yapmadı mı?

NEJDET UÇAR: Ya başkanınr bu devletin verdiği iller bankası kredi bu devletin belediyesi
kepez belediyesine vermivor mu bıı krediyi

BiRoL ARSLAN; Vermiyor

NDJDET UÇAR: Ha Birol ARSLAN aldı ha şu

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ya biz onu diyoruz zaten

BiRoL ARSLAN: Pekiben gelmeyeyim sen al kardeŞim

NEJDET UÇAR: Pelivanü kim eğitti.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜR_t(: Ben nıi anlatamlyo.um ya.

BiRoL ARSLAN: Nejdet bey.

ERKAN KİIRŞAT ERTüRK: Ben mi anlaıamıvorum anlamak mı istemiyorsunuz onu
anlamıyoıum

BİROL ARSLAN: Nejdeı bey tanıam peki eveı peki arkadaşlar almış oldrığumuz kararlar
beldemize hayırlı olsun bir kez daha tekrar ediyorum siz tek başına bu krediyi
onaylatabilirsiniz ve derim ki bu kredivi AKP gurubu şu arkadaş onayladı teşekkür ederiz
kamuoyunda bizi yanlnüza allp gdturmek zorunda değiIsiniz ya da derim ki beni de götürmek
isterseniz bende gelirim bu noktada yani yollar yürümek]e aşılmaz.

ERKAN KÜRŞAT f,RTÜRK: Yani Bülent başkanın telefonu herkese açık arayıp rande!,ıl
talep edebili.siniz.

BİRoL ARSLAN: Bakın kardeşim,

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ya siz zaten bizi bi kere çiğnediniz. Biz randevu talebinde
bulunduk siz bize Salı guniı gidiyorız ,z'
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BiRoL ARSLANI Vallahi de Billahi de yalan söylüyoİsun. Bak bu kadar net söylüyorurn.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ben yalan söylemiyorun] Allah şahit.

BiRoL ARSLAN: Telefonlara bile çıkmadınlz Telefonlara bite çıkmadınlz

ERKAN KtIRŞAT ERTÜRK: Teletbnlara çıkmamazlık yapmadım ben geri de donüş
yaptlm

BiRoL ARSLAN: EVet arkadaş]ar daha lazla polemik Yapmayalım Hatice hanlm haklı

ERKAN KiiRŞAT ERTi}RK: istediğiniz zamanda randew alabilirsiniz onda sıkıntı yok
herkes randcvu alıp gidebiliyor yani abinize sorun nasıl randeıu allndığını abiniz size
anlatsın

BiRoL.IRSLAN: Sen abimi abi mi ağzına alırken kendine bi dikkat et onun onun senin
yaşından daha büyük evlatIarı var bu vatana armağan ettiği evlatlan var

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Niye dikkat edeyim kendime. Ülgür abinize sorun na§tl
rande\,u alıyor öğrenin na§ıl aldığtnı sizde gidip alabilirisiniz

BiRoL ARsLANI Haddini aşma haddini aşma haddini aşma

I]RKAN Ki]RŞAT ERTaIRK: Benim ben haddimi biliriııı

BiRoL ARsLAN: o cı.]nllenden dolayı ozür dile bakayııı

ERI({N KÜRŞAT ERTÜRK: Ben neden özür dileveceğim abiniz değil mi kötü bir şey mi
söyledim

BİRoL ARsLANI onu o şekilde kullanamazsln takdir kamuoyunun EVet aldlğtmlz kararlar
hayırlı olsun goniŞn]ek tizere, ol l2 2022

BiRoL ARst,AN
BEı-EDIYE BAŞKANl

sEViM ÖzTt RK AYGoREN
MEcLis KATIBl

5 awz
BURÇiN SOYSAL

18

NüECı.lS KATiBü


